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OBČINA ČRENŠOVCI 
Občinski svet 
 

Z A P I S N I K 
15. seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, ki je bila dne, 5. 7. 2016 ob 18. uri, 

v sejni sobi Kleklovega doma v Črenšovcih. 
 

 
Sejo je vodil župan Občine Črenšovci Anton Törnar in ugotovil, da so prisotni naslednji člani Občinskega sveta:  
Miha Horvat, dr. Matej Kolenko, mag. Marija Horvat, Marija Bobnjar, Dominik Horvat, Dušan Utroša, Vladimir 
Žalik, Anton Radman, Stanko Bohnec, mag. Roman Kolenko, Darja Hodnik in Boris Kreslin. 
 
Odsotni člani OS: Anton Horvat, Meri Horvat  in Ivan Rajtar. 
 
Ostali prisotni: Jožica Cigan in Stanko Lebar občinska uprava, Aleksandra Ribarič – predsednica NO Občine 
Črenšovci, Dragica Jakšič – članica NO Občine Črenšovci in Andrej Bedek – Vestnik. 
 
 
Ad/1 
Župan Anton Törnar je ugotovil, da je prisotnih 12 članov OS, da je občinski svet sklepčen in lahko nadaljuje z 
delom.  
 
Ad/2 
Župan je predlagal naslednji DNEVNI RED: 

1. Ugotovitev prisotnosti članov Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
2. Določitev dnevnega reda 15. seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
3. Pregled zapisnika 14. redne seje, 1. in 2. korespondenčne seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
4. Obravnava poročila Nadzornega odbora Občine Črenšovci o opravljenem nadzoru postopkov nakupa 

gasilskega vozila za potrebe PGD Črenšovci, 
5. Obravnava rebalansa proračuna Občine Črenšovci za leto 2016 
6. Obravnava Pravilnika o dodeljevanju sredstev za pospeševanje razvoja malega gospodarstva v 

Občini Črenšovci, 
7. Mnenje k imenovanju ravnateljice zavoda – Osnovna šola Prežihovega Voranca Bistrica, 
8. Tekoče zadeve: 

- Prošnja za delni odpis obveznosti in za znižanje cene za vodo in kanalščine  
9. Vprašanja in pobude članov občinskega sveta. 
 

Člani OS so soglasno potrdili predlog dnevnega reda. 

Ad/3 
Župan Anton Törnar je podal pregled zapisnika 14. redne seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, ki je bila  

26.5.2016 ter zapisnikov 1. in 2. korespondenčne seje. 

Članom OS je predlagal spremembo sklepa štev. 0320-14/2016-94 zaradi naknadne ugotovitve, da sta dve 
zemljišči, parc. štev. 503 in 504 k.o. Dolnja Bistrica, opredeljeni kot kmetijski zemljišči kar posledično pomeni tudi 
nižjo oceno tržne vrednosti. Tako znaša tržna vrednost parc. štev. 503 k.o  Dolnja Bistrica 700,80 EUR, parc. 
štev. 504 k.o. Dolnja Bistrica 484,80 EUR in parc. štev. 502 k.o. Dolnja Bistrica  13.653,60 in sicer vrednost 
stanovanjske hiše z gospodarskim poslopjem v višini 11.301,60 EUR in stavbno zemljišče v višini 2.352,00 EUR.  
Vsa zemljišča se bodo prodajala kot celota v skupni vrednosti 14.839,20 EUR. 
 
Člani OS so soglašali s predlogom in sprejeli SKLEP štev. 0320-15/2016-97: 
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Letni načrt razpolaganja s stvarnim premoženjem Občine Črenšovci za leto 2016 se dopolni s prodajo 
parc.  štev. 502, 503, 504 k.o. Dolnja Bistrica, v skupni površini 1.324 m 2.  Vrednost vseh treh parcel, ki se 
prodajajo kot celota je 14.839,20 EUR in sicer znaša tržna vrednost parc. štev. 503 k.o  Dolnja Bistrica 
700,80 EUR, parc. štev. 504 k.o. Dolnja Bistrica 484,80 EUR in parc. štev. 502 k.o. Dolnja Bistrica 13.653,60 
(vrednost stanovanjske hiše z gospodarskim poslopjem 11.301,60 EUR in stavbno zemljišče 2.352,00 
EUR).  Na podlagi Zakona o stvarnem premoženju države in samoupravnih lokalnih skupnosti in Uredbe o 
stvarnem premoženju države in samoupravnih lokalnih skupnosti se nepremičnina parc. štev 502 k.o. 
Dolnja Bistrica  proda  z javnim  zbiranjem ponudb po izklicni ceni 13.653,60 EUR. Javno zbiranje ponudb 
se objavi na spletni strani občine. Parcelni številki 503 in 504 k.o. Dolnja Bistrica se prodata po Zakonu o 
kmetijskih zemljiščih. 
 
Dušan Utroša, član OS, je predlagal dopolnitev zapisnika 15. seje na strani sedem in sicer, da se peti odstavek 
dopolni z besedami »to je problem« in pravilno glasi: »Dušan Utroša, član OS, je povedal, da ob poročilih 
nadzornega odbora obravnavamo ene in iste zadeve nič pa se ne izboljša, to je problem.« Nadalje je predlagal, 
da se dopolni zapisnik pri Ad/4 z novim sedmim odstavkom, ki glasi: »Dušan Utroša, član OS je povedal, da se 
društvo ni prijavilo na javni razpis, ker Občina Črenšovci ni podpisala pogodbe z PGD Črenšovci in ker je s strani 
Nadzornega odbora Občine Črenšovci bil izvajan nadzor postopkov nakupa gasilskega vozila za potrebe PGD 
Črenšovci.« 
 
Na zapisnik s strani ostalih članov OS ni bilo pripomb, zato so člani OS soglasno potrdili zapisnik 14. seje 

Občinskega sveta Občine Črenšovci, ki je bila 26.5.2016 z dopolnitvami, ki jih je predlagal Dušan Utroša. Člani 

OS so soglasno potrdili zapisnika 1. in 2. korespondenčne seje. 

Ad/4 
Dragica Jakšič, članica Nadzornega odbora, ki je bila vodja nadzora postopkov nakupa gasilskega vozila za 
potrebe Prostovoljnega gasilskega društva Črenšovci, je povedala, da je nadzorni odbor nadzor opravil resno in 
profesionalno. 
 
Župan je postavil nekaj vprašanj glede podpisa medsebojnih pogodb, predvsem ali je imel župan pravno podlago 
za podpis tripartitne pogodbe, saj je sam mnenja, da je pravna podlaga sprejet proračun za leto 2016.  
 
Dragica Jakšič je povedala, da je NO ugotavljal, da tripartitna pogodba ni napačna in da se v poslovni praksi 

podpisujejo tudi tripartitne pogodbe in da je podlago za podpis pogodbe moč najti v sklepu štev. 0320-01/2016-

27, sprejetem na 4. seji OS, ki je bila 18.2.2015. 

Župan je povedal, da je s sklepom o nadzoru  naložil NO, da poda mnenje  ter oceno ali je v smislu 

gospodarnega ravnanja z javnim denarjem smotrno vstopiti v sistem DDV.   

Dragica Jakšič, članica NO, je povedala, da se je NO seznanil z vsemi mnenji o prostovoljnem vstopu društva v 

sistem DDV, tudi mnenjem, ki ga je naročila Občina Črenšovci pri zunanji instituciji Simič&partnerji. Na podlagi 

vseh mnenj NO ugotavlja, da PGD Črenšovci naj v okviru organov društva samostojno odloči o vstopu v sistem 

DDV. 

Župan je povedal , da je nadzor odredil predvsem iz razloga, da se ugotovi smotrnost  in smiselnost vstopa PGD 

Črenšovci v sistem DDV in se je v tem smislu pričakovalo mnenje NO,  glede na znesek investicije in prakso 

drugih gasilskih društev, ki so si odbila davek na dodano vrednost. S statutu društva je zapisano, da društvo 

opravlja tudi pridobitno, torej obdavčeno, dejavnost.   

Dominik Horvat, član OS, je podvomil v korektnost poročila NO glede poslovanja PGD. Dragica Jakšič, članica 

NO, je povedala, da je NO opravil nadzor na podlagi sklepa župana z dne 26.2.2016 o nadzoru dosedanjih 

postopkov nakupa gasilskega vozila, ne pa nadzor celotnega poslovanja društva. 
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Anton Radman, član OS, je povedal, da čeprav je ugotovljeno, da pri postopku nabave ni bilo nobene 
nepravilnosti je navzven videti kot velika afera. Mnenja je bil, da je Nadzorni odbor delo opravil dobro in da se je 
zgodilo prvič, da je župan na poročilo dal ugovor. Prav tako je menil, da se društva samostojno odločajo ali bodo 
vstopila v sistem davka na dodano vrednost.  
 
Dušan Utroša, član OS, je povedal, da je srečen, da se je izkazalo tisto, kar je ves čas trdil in da PGD Črenšovci 
ni kršilo nobenega sklepa,  sprejetega s strani OS in organov društva. Javni razpis je bil izveden brezhibno, nanj 
ni bilo pritožb. O poteku nabave gasilskega vozila je bil obveščen tudi OS. Na javni razpis za pridobitev sredstev 
Uprave za zaščito in reševanje se ni bilo možno več prijaviti, poskušalo se bo naslednje leto. Ne pristaja na 
mnenja štirih svetnikov, da je PGD oškodovalo Občino Črenšovci, kar je ugotovljeno tudi s poročilom NO in s tem 
dokazano, da je društvo delalo odlično in da je določene akterje lahko sram. Gasilska cisterna bo služila vsem 
šestim vasem in ob nedavnem požaru se je še kako pokazala potreba po nabavi cisterne, ki bo nabavljena do 
konca novembra letos. Povedal je tudi, da je društvo najelo odvetnika in 22.6.2016 sprožilo sodne postopke. 
 
Župan je vprašal zoper koga bodo tekli sodni postopki, ali zoper organ, ki je sprožil vprašanje ali je lahko naložba 
v gasilsko cisterno še bolj racionalna. 
 
Vladimir Žalik, član OS, se je vprašal ali naj bo svetnike, ki smo varuhi občinskega premoženja sram, ker se 
nismo strinjali z načinom sofinanciranja glede na sofinanciranje gasilskih projektov v razmerju 50 : 50. Če bi se 
našla dobra volja, bi lahko tudi iz naslova vračila DDV potegnili sredstva tako kot so druga društva. Tudi 
10.000,00 EUR je velik znesek za občino, glede na to, da se velikokrat težko odločamo o sofinanciranju 
kakšnega projekta  v višini nekaj sto evrov. Tudi od Nadzornega odbora  je pričakoval, da bo ocenil učinkovitost 
in gospodarnost nabave in s tem porabe proračunskih sredstev.   
 
Dušan Utroša, član OS, je pojasnil, da je sklep, da se investicija v nakup gasilskega avta – cisterne za potrebe 
osrednje gasilske enote PGD Črenšovci, iz proračunskih sredstev Občine Črenšovci, financira v višini 90 % bruto 
vrednosti,  bil sprejet že 18.2.2015 in da moramo imeti v vidu, da gre za osrednjo gasilko enoto in da bo gasilska 
cisterna služila za potrebe cele občine, vseh vasi.  
 
Po končani razpravi so člani OS so soglasno sprejeli SKLEP štev. 0320-15/2016-98. 
Občinski svet Občine Črenšovci se je seznanil s poročilom Nadzornega odbora Občine Črenšovci o 
opravljenem nadzoru postopkov nakupa gasilskega vozila za potrebe PGD Črenšovci. 
 

Ad/5 
Župan je predstavil predlog rebalansa proračuna Občine Črenšovci za leto 2016  in povedal, da je  Občina 
Črenšovci  letos v skladu s sprejetim proračunom za leto 2016 pristopila k projektu Izgradnja pločnika v naselju 
Gornja Bistrica ter poudaril, da je namen sprejema rebalansa proračuna koriščenje povratnih državnih sredstev v 
ta namen, ki jih je potrebno vključiti v tabelarni del splošnega dela proračuna in račun financiranja ter spremeniti 
dikcijo 10. člen Odloka o proračunu za leto 2016. Občini so bila ta sredstva dodeljena kot dodatna sredstva za 
sofinanciranje investicij v komunalno infrastrukturo na podlagi 23. člena ZFO-1. Projekt predvideva rekonstrukcijo 
ceste LC 050021 - pločnik v dolžini 800 metrov in širine 1,6 m in poteka od križišča z regionalno cesto do gostilne 
Gal in  JP 551871 – pločnik v dolžini 400 metrov in širine 1,6 m in poteka v zaselku Funduši. Prvotno ocenjena 
vrednost projekta je znašala 195.000,00 €. Po izvedenem javnem razpisu za izbiro izvajalca gradbenih del in po 
sklepu Občinskega sveta, sprejetega na korespondenčni seji z dne 10.6.2016 o potrditvi DIIP-a znaša 226.609,18 
€. Za finančno realizacijo investicije so predvideni viri iz proračuna Občine Črenšovci ter iz državnega proračuna 
na osnovi 23. člena ZFO-1, ki bodo za leto 2016 občinam dodeljeni kot povratni in nepovratni del sofinanciranja. 
Občina Črenšovci bo na podlagi poziva investicijo izvedla v letu 2016 in jo tudi finančno zaključila (plačala celotno 
vrednost investicije). Zadnji zahtevek za izplačilo nepovratnega in povratnega deleža občini bo posredovan 
najpozneje 10.12.2016. Na podlagi poziva pa bo povratna sredstva državnega proračuna občina morala povrniti. 
Posojilo je brezobrestno, doba odplačevanja je deset let. 
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Miha Horvat, član OS in predsednik Odbora za proračun, finance in gospodarske dejavnosti,  je povedal, da so se 
člani odbora  strinjali s koriščenjem povratnih državnih sredstev ter soglasno potrdili predlog rebalansa proračuna 
za leto 2016 z namenom nadaljnje obravnave na  seji Občinskega sveta. 
 

Razprave ni bilo. 

Člani OS so soglasno sprejeli SKLEP štev. 0320-15/2016-99. 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme predlog rebalansa proračuna Občine Črenšovci za leto 2016. 
 
Ad/6 
Župan je predstavil predlog Pravilnika o dodeljevanju sredstev za pospeševanje razvoja malega gospodarstva v 
Občini Črenšovci, s katerim se določajo ukrepi za razvoj malega gospodarstva v Občini Črenšovci, namen 
posameznih ukrepov, upravičenci, upravičeni stroški, pogoji in postopek dodeljevanja finančnih spodbud ter 
nadzor nad porabo dodeljenih sredstev. 

Miha Horvat, član OS in predsednik Odbora za proračun, finance in gospodarske dejavnosti, je povedal, da ga 
veseli, da smo se začeli zavedati pomena razvoja malega gospodarstva in z ukrepi pomagati obstoječim 
podjetnikom oziroma tudi privabiti kakšno podjetje v našo občino. Zahvalil se je tudi svetnikom, ki so v letošnjem 
proračunu zagotovili za ta namen 20.000,00 EUR. O predlogu pravilnika je razpravljal tudi Odbor za proračun, 
finance in gospodarske dejavnosti, ki OS predlaga, da ga sprejme.   

Člani OS so soglasno sprejeli SKLEP štev. 0320-15/2016-100:. 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme predlog Pravilnika o dodeljevanju sredstev za pospeševanje 
razvoja malega gospodarstva v Občini Črenšovci. 
 
Ad/7 
Župan je predstavil vlogo  Sveta zavoda Osnovna šola Prežihovega Voranca Bistrica za pridobitev mnenja pri 
imenovanju ravnatelja zavoda. Na razpis sta pripeli dve vlogi in prošnji, sedanje ravnateljice  mag. Terezije 
Zamuda iz Dolnje Bistrice in Elizabete Potočnik iz Logarovcev. 
 
Stanko Bohnec, član OS in predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, je povedal, da so 

člani komisije na podlagi vlog ugotavljali, da obe kandidatki  izpolnjujeta zakonske pogoje za zasedbo delovnega 

mesta ravnatelja zavoda zato so mnenja, da sta obe kandidatki primerni za imenovanje ravnatelja in Občinskemu 

svetu podajajo pozitivno mnenje k obema kandidatkama. 

Mag. Marija Horvat, članica OS, je povedala, da iz izkušenj ve, da se lahko da pozitivno mnenje vsem 

prijavljenim, sama pa daje pozitivno mnenje sedanji ravnateljici mag. Tereziji Zamuda.    

Darja Hodnik, članica OS, je bila mnenja, da so izkušnje ene in druge kandidatke neprimerljive, tudi predložen 

razvojni program zavoda. Podporo daje sedanji ravnateljici, ki dela dobro oziroma odlično in ima vizijo.  

Vladimir Žalik, član OS, je povedal, da je kandidatka Elizabeta Potočnik bila nekaj let zaposlena tudi na Osnovni 

šoli Franceta Prešerna Črenšovci in je bila dobra delavka ter zelo korektna oseba in dobra sodelavka. Kljub temu 

pa je mnenja, da OS poda pozitivno mnenje le eni kandidatki in predlagal, da se pozitivno mnenje da sedanji 

ravnateljici. 

Dušan Utroša, član OS, je povedal, da sedanja ravnateljica delo in vodenje zavoda opravlja dobro, da smo 

občani lahko ponosni na oba javna vzgojno-izobraževalna zavoda v občini in predlaga OS,  da poda  pozitivno 

mnenje sedanji ravnateljici. 

Stanko Bohnec, član OS, je povedal, da ga veselijo mnenja svetnikov in tudi sam soglaša s pozitivnim mnenjem 

sedanji ravnateljici mag. Tereziji Zamuda. 
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Člani Občinskega sveta Občine Črenšovci so ugotavljali, da sta obe kandidatki za ravnateljico Osnovne šole 
Prežihovega Voranca Bistrica, mag. Terezija Zamuda in Elizabeta Potočnik, glede izpolnjevanja zakonskih 
pogojev za imenovanje ravnatelja primerni, vendar dajejo pozitivno mnenje mag. Tereziji Zamuda zaradi 
dosedanjega uspešnega vodenja zavoda, predloženega razvojnega programa zavoda, bolj strokovne 
usposobljenosti in več delovnih izkušenj na vodstvenem in organizacijskem področju. 
 
Člani OS so soglasno sprejeli SKLEP štev. 0320-15/2016-101: 
Občinski svet Občine Črenšovci daje pozitivno mnenje k imenovanju mag. Terezije ZAMUDA, roj. 
11.10.1961, stanujoče na Dolnji Bistrici 37/e, za ravnateljico Osnovne šole Prežihovega Voranca Bistrica.  
 
Ad/8 
I. 
Člani OS so obravnavali prošnjo prebivalcev romskega naselja Kamenci za delni odpis obveznosti in za znižanje 
cene za vodo in kanalščine vsaj za polovico, saj jih romske družine niso sposobne plačati. 
 
Člani OS so soglasno sprejeli SKLEP štev. 0320-15/2016-102:. 
Občinski svet Občine Črenšovci prošnji za (delni) odpis obveznosti in znižane cene za vodo in kanalščino 
ne ugodi. 
 
II. 
Župan je predstavil prošnjo Osnovne šole Franceta Prešerna Črenšovci za sofinanciranje podporne zaposlitve 
invalidke Matejke Koštric, univerzitetne diplomirane nemcistke in medjezikovne posrednice za angleški jezik. 
 
Mag. Marija Horvat, članica OS, je podrobneje predstavila dosedanje delo Matejke Koštric na Osnovni šoli 
Franceta Prešerna Črenšovci, ki ga ima rada. Med zaposlenimi in učenci se je počutila dobro, dobila je novo 
energijo in v tem našla svoj smisel bivanja in življenja. Ko dela pozabi na bolezen. 
 
Člani OS so soglasno sprejeli SKLEP štev. 0320-15/2016-103: 
Občinski svet Občine Črenšovci soglaša s sofinanciranjem podporne zaposlitve invalidke Matejke 
Koštric iz Dolnje Bistrice 133, za določen čas, za polovični delovni čas. Sklep velja do izteka mandata 
Občinskega sveta Občine Črenšovci, ki je sklep sprejel. 
 
Ad/9 
Dušan Utroša, član OS, je izpostavil problematiko delovanja hidrantnega omrežja na Srednji Bistrici, saj so se ob 
požaru 30. junija 2016 pokazale pomanjkljivosti oziroma hidrantno omrežje ni delovalo. Predlagal je, da se doreče 
polnjenje gasilskih cistern oziroma določi odjemno mesto za potrebe gasilstva. Zanimalo ga je kako je s programi 
LAS in kako poteka sanacija spomenika Osvobodilne fronte v Črenšovcih. Vprašal je tudi ali se planira kakšen 
usklajevalni sestanek z pristojnimi iz Mercatorja v Črenšovcih.  
 
Župan je povedal, da je dejstvo, da hidrantno omrežje ni delovalo tako kot bi moralo. Čaka na gasilsko  poročilo. 
Pristopilo se bo k ugotovitvam pomanjkljivosti, ki jih bo potrebno odpraviti in se o določenih zadevah dogovoriti z 
upravljavcem EKO parkom. Povedal je, da je požar naredil ogromno materialne škode in da boe iz proračunske 
rezerve prizadetim nudena solidarnostna pomoč v višini 3.500,00 EUR. Glede LAS je povedal, da poziva za 
predložitev kandidatur še ni in  da bo razpis najbrž v jeseni. Spomenik OF se bo obnovil, tudi okolica se bo 
uredila. S strani Mercatorja je bil seznanjen, da bo v trgovini v Črenšovcih potekala mini obnova, o razširitvi v 
letošnjem letu ne razmišljajo.  
 
Antona Radmana, člana OS, je zanimalo ali bo kupec zemljišča v industrijski coni začel z investicijo. 
 
Župan je povedal, da je investitor plačal komunalni prispevek in pridobil gradbeno dovoljenje za halo v velikosti 
720 m2. 
 
Miha Horvat, član OS, je vprašal ali se dela kaj na promociji obrtne cone v Črenšovcih za katero smo v letošnjem 
proračunu namenili 2.000,00 EUR.  
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Župan je povedal, da je dogovor z Obrtno-podjetniško zbornico Lendava, ki vodi promocijo obrtne cone. 
 
Anton Radman, član OS, je postavil vprašanje kako to, da bo en oddelek vrtca v šoli, glede na to, da smo v 
lanskem letu zgradili novi vrtec. 
 
Župan je povedal, da je v šolskem letu 2016/17 planiranih 6 oddelkov vrtca, novi vrtec pa ima 5 oddelkov, zato je 
potrebno en oddelek preseliti v šolske prostore. Glede na lokacijo šole in vrtca to ne predstavlja problema. Je pa 
takšna rešitev boljša kot da bi odklanjali otroke. 
 
Mag. Marija Horvat, članica OS in ravnateljica Osnovne šole Franceta Prešerna Črenšovci je pojasnila, da je 
vpisanih več mlajših in da je projekt vrtca bil delan 2013 in bil glede na prejšnji vrtec, ki je imel tri oddelke, 
optimalen, vendar pa se je v letu 2014 število rojstev povečalo, kar je razveseljivo. Odločitev, da je vrtec pri šoli je 
bila pravilna. 
 
Antona Radmana, člana OS, je zanimalo zakaj drevje iz zemljišča, ki ga je pri cerkvi na Gornji Bistrici kupila 
občina še ni odstranjeno. 
 
Župan je pojasnil, da se je podrast počistila, parcela se je zavozila, mnenje krajanov Gornje Bistrice pa je 
utemeljeno, da se drevje ne podira.  
 
Vladimir Žalik, član OS, je predlagal, da se na pokopališču v Žižkih del žive meje, ki se je posušil nadomesti z 
novo. Zanimalo ga je ali so vsi stari vodovodni vodi zaprti. In kdo je uradni upravljavec novega vodovodnega 
sistema ozirom kdo sedaj ureja vodovodne zadeve. 
 
Župan je povedal, da se bo po poletju pristopilo k posaditvi manjkajoče žive meje.  Stari vodovodni sistem je 
zaprt, razen na delu Gornje Bistrice. Uradnega upravljavca še ni, saj nekatere občine še niso podpisale aktov, bo 
pa to EKO PARK Lendava. Funkcionalno že upravljajo z vodovodnim omrežjem, analize se že opravljajo tam in 
vodijo režim delovanja vodovodnega sistema. 
 
Mag. Roman Kolenko, član OS, je vprašal ali je predvidena sanacija vaškega doma na Gornji Bistrici pred 
slovesnostjo nove maše, v mislih ima ureditev fasade. 
 
Župan je povedal, da se bo pristopilo k sanaciji kompletne zgradbe, zamenjave oken, strehe, žlebov in fasade. V 
pripravi je tehnična dokumentacija. 
 
Miha Horvat, član OS, je predlagal, da se občane obvesti na koga se je potrebno obrniti v primeru kakršnih koli 
vprašanj glede pitne vode. Zanima ga ali je občina seznanjena z nepravilnostmi v RRA Mura oziroma o kazenski 
ovadbi nekdanjega direktorja razvojne agencije.  Prav tako ga zanima ali kot soustanovitelj Pomurskih lekarn 
vemo kaj glede nepravilnosti pri poslovanju le teh. Nadalje je predlagal je, da se tudi Občina Črenšovci vključi v 
projekt evropskega tedna mobilnosti, ki bo potekal od 16. do 22. septembra 2016. Cilj  kampanje je predvsem 
konkretno vzpodbuditi evropske lokalne skupnosti k uvajanju in promociji trajnostnih prometnih ukrepov ter 
povabilo njihovim prebivalcem k uporabi alternativnih oblik prevoza, torej k neuporabi avtomobilov. 
  
Župan je povedal, da mu je znano, da je zoper odgovorno osebo RRA MURA  podana tudi kazenska ovadba za 
kaznivo dejanje zlorabe položaja ali zaupanja pri gospodarski dejavnosti kaj več pa ne, saj je preiskava v teku. 
Pri Pomurskih lekarnah pa mu je znano, da je notranja revizija poslovanja javnega zavoda Pomurske lekarne 
Murska Sobota, pokazala številne nepravilnosti. Povedal je tudi, da je s strani Mestne občine Murska Sobota na 
začetku letošnjega leta prišla pobuda, da bi si občine ustanoviteljice razdelile dobiček Pomurskih lekarn, vendar 
je vodstvo Pomurskih lekarn ideji o delitvi dobička nasprotovalo. 
 

Dr. Mateja Kolenka, člana OS, je zanimalo kako daleč je zadeva s preimenovanjem dela ulic v Črenšovcih v 
Kleklov trg, kako je s predlogom o selitvi avtobusnega postajališča v Črenšovcih in ali je svet regije že sprejel 
kakšno stališče glede protitočne zaščite.   
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Župan je povedal, da je o protitočni obrambi bilo že veliko govora. Po neuspelih poskusih preteklih let, je bil 
znova v obravnavi predlog o protitočni zaščiti s strani Letalskega centra Maribor. Občine bi morale sprejeti skupni 
sklep o sofinanciranju protitočne zaščite, a pri tem še vedno niso soglasne. Sam se strinja s protitočno zaščioi, 
vendar se morajo pri tem združiti vse občine SV Slovenije, večji del sredstev pa bi morala zagotoviti država.  
 
Stanko Lebar je glede Kleklovega trga povedal, da mora svoje urediti Geodetska uprava, da občani lahko dobijo 
hišne številke. Avtobusni postajališči v Črenšovcih sta ob  magistralni cesti in selitev ni predvidena, prav tako je 
problem na Srednji Bistrici ob regionalki.  
  
Vladimir Žalik, član OS, je povedal, da bi bilo potrebno ponovno apelirati pri avtobusnem prometu o predlaganem  
postajališču v Žižkih saj je sedanje skrajno nevarno. Predlagano postajališče pri vaško-gasilskem domu  in izhod 
proti križu na magistralko bi bila najboljša rešitev za varnost potnikov oziroma udeležencev prometa na tej relaciji. 
 
Župan je predlagal, da se še enkrat poskuša rešiti zadeva in jo proučiti v sodelovanju z avtobusnim prevoznikom, 
občinsko upravo in člani vaškega odbora. 
 
Anton Radman, član OS, je predlagal, da se poišče drugi prevoznik. 
 
 
Župan je sejo zaključil ob 20.25 
 
Seja je posneta z diktafonom in shranjena na spominskem mediju, ki se hrani v upravi Občine Črenšovci. 

 
Zapisnik sestavila:                                                  Sejo vodil: 
Jožica CIGAN                          Anton TÖRNAR, župan 
 
 
 

 

 

 

 

 


